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Deltagere blev registreret og modtog stemmesedler ved ankomst. Stemmesedler blev uddelt af 

bestyrelsesmedlem Anne-Mette Nielsen. 

Formanden, Orla Villekjær, byder velkommen og præsenterer bestyrelsen for en god ordens skyld. 

Som referent vælges bestyrelsesmedlem Anders Krojgaard Lund. Ingen modkandidater. 

Som ordstyrer vælges bestyrelsesmedlem Kim B. Schmidt. Ingen modkandidater. 

 

Ordstyren bekræfter at denne supplerende ekstraordinære generalforsamling er lovlig indkaldt. Ingen 

modsiger sig.  

 

Afstemning vedr. dagsordenen punkt 2: Pantstiftende sikkerhed. Der stilles opklarende spørgsmål 

vedrørende motiver for og imod. Der stemmes anonymt og skriftligt. Efter fordelingstal: For: 232. Imod: 14. 

Punktet er således vedtaget og vil blive iværksat snarest. 

Afstemning vedr. dagsordenen punkt 3: Få spørgsmål om hvorvidt man fx kan registrere flere mails til 

samme ejer. Der svares af bestyrelsen bekræftende på dette. Der stemmes anonymt og skriftligt. Efter 

fordelingstal: For: 246. Imod: 0. Punktet er således vedtaget og vil blive iværksat snarest. 

Afstemning vedr. dagsordenen punkt 4: Mulighed for supplering af ekstern aflønnet formand i nødstilfælde. 

Der stilles opklarende spørgsmål vedrørende det tekniske i forslaget. Der stemmes anonymt og skriftligt. 

Efter fordelingstal: For: 230. Imod: 16. Punktet er således vedtaget og vil blive tilføjet vedtægterne. 

 

Punkt eventuelt: 

Opklarende spørgsmål om motiver vedrørende skiftet fra TLK til Salling Ejendomsadministration. 

Kommentarer angående brugen af opslagstavler. Bestyrelsen er enig i, at det skal styres mere og bedre 

vedrørende indhold i opslagstavler i opgange. 

Der kommenteres på, at der opleves flere biler på parkeringspladserne og at nogle biler holder ulovligt. Det 

vælges ikke at gøre yderligere. 

Det ønskes fra medlemmers side, at der er mere kontinuitet i den vicevært som befinder på ejendommen, 

altså at det er den samme person, således det er et kendt ansigt. Bestyrelsen tager dette ønske med videre 

til JYSG. 

 

Ordstyreren nedlægger sit hverv og overdrager ordet til formanden, der takker for fremmødet og hæver 

generalforsamlingen. 


